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 - המליאה נפתחה-

 [ הוספת סעיפים תקציביים-]

טוב חברים, פתחנו מליאה מן המניין, רוצה לבצע הצבעה לתוספת לסדר היום.    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? מי בעד הוספת סעיפים תקציביים לסדר היום

 

 הצבעה  תפקיד  שם מ

 בעד  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה אברהם  2

 בעד  חבר/ת מועצה  דלח איתן  3

 בעד  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  6

 בעד  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7

 בעד  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  לודה שטיוולמן  9
 לא נכח חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  אהרון נילי   11

 

 871הגדלת תב"ר [ 1]

בניית מקווה    871תודה רבה, אנחנו ממשיכים, נתחיל בתוספת. הגדלת תב"ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 .4,000,843ש"ח. אנחנו כבר עכשיו עם תב"ר כולל של  519,082-נווה נוף, אנחנו מגדילים להם ב

 ? מתישהו יהיה איזשהו תחקיר למידה לאיך הגענו עד הלום איתן דלח ]חבר מועצה[:

בעיקר אתה יכול להיות הרב שלו. מי בעד אישור הגדלת תב"ר למקווה החדש    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? שלנו

 

 הצבעה  תפקיד  שם מ

 בעד  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה אברהם  2

 בעד  חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 החלטה 
 תוספת לסדר היום.   מליאת המועצה מאשרת

 פה אחד אושר 

 החלטה 
 ש"ח.   519,082  -ב 871הגדלת תב"ר  מליאת המועצה מאשרת

 פה אחד אושר 
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 בעד  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  6

 בעד  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7

 בעד  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  לודה שטיוולמן  9
 לא נכח חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 ? הוא כבר התחיל להיבנות הוא שעדיין לא נבנה  אבו ]חבר מועצה[:חיים בן 

 . לא, הוא כבר בסוף  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . הוא בבנייה מתקדמת מוטי דהן ]גזבר המועצה[:

 1134[ הגדלת תב"ר 2]

ש"ח.    976,883השלמת פיתוח ברחבי היישוב, סכום התב"ר    1134הגדלת תב"ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? ש"ח מתקציב משרד הבינוי והשיכון. מי בעד 401,316-אנחנו מגדילים ב 

 ? מה עושים עם זה, מה בונים איתן דלח ]חבר מועצה[:

תסבירו, צריך קצת לפרט, להסביר מה עושים, רק מצביעים מצביעים ורוצים    חיים בן אבו ]חבר מועצה[:

 . גם לדעת מה התוכניות. שואלים אותנו גם, אנחנו רוצים לדעת מה קורה

לבקשת סגן ראש המועצה, חיים בן אבו, אנחנו נכנסים לשדרוג מאוד גדול ברחוב    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

מיני   בכל  אבנים  יישור  של  מדרכות,  של  שוטפים  תיקונים  לבצע  נדרשים  היתר  בין  ירוחם,  של  הראשי 

בעיקר במרקם   באופן  הוותיקמתחמים  אגף התפעול  ידי  על  הכסף מבוצע  ובקשות  ,  פי תקלות  על  שוטף 

 . שעולות מהציבור

 ?לא, אבל לפעם הבאה באמת, יש תוכנית מאחורי זה איתן דלח ]חבר מועצה[:

]ראש המועצה[: אוחנה  התקציב    טל  זה  לאורך השנה.  זה  זה הסכם מסגרת,  לך,  מסבירה  אני  אין.  לא, 

 .שמבצעים לאורך השנה, זה לא תוכנית

 .אני רוצה להעיר פה ולעשות דגשים ותיקונים דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 ? 1134שנייה דני, אני אעשה הצבעה ואז אתה. מי בעד הגדלת תב"ר   טל אוחנה ]ראש המועצה[:
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 הצבעה  תפקיד  שם מ

 בעד  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה אברהם  2

 בעד  חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  6

 בעד  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7

 בעד  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  לודה שטיוולמן  9
 לא נכח חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 . דני בבקשה  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . באלי כהן סיימו שיפוץ של חצי שנה דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 ? עכשיו הם עושים לו את החול נכון  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

מועצה[: ]חבר  לוגסי  על    דני  החול  את  והשאירו  בורות,  אותו  השאירו  שם  הכביש  שכל  שקרה  מה  כן. 

 .המדרכה, הכל מלוכלך

 . לא, טיפלתי בזה היום  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? איפה בהגנה שמעון רוזיליו ]מנכ"ל[:

 . בהגנה. עם האספלט, הוא צודק בזה  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . אנחנו דיברנו על זה פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

 .הרב כמעט נפל שם, אני לא צוחק דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 - לא אבל דני תבדיל בין  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 .אני עברתי עם אוטו, הרב כמעט נפל דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 . אתה מדבר על ההגנה שמעון רוזיליו ]מנכ"ל[:

 . כל ההגנה, כל הכביש דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 החלטה 
 ש"ח.    401,316 -ב  1134הגדלת תב"ר  מליאת המועצה מאשרת

 פה אחד אושר 
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 .טופל שמעון רוזיליו ]מנכ"ל[:

הרב יוצא, יש שם בורות על כל הכביש ועל המדרכות. השאירו שם חול והשאירו    דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 .פסולת, כאילו אין שיפוץ, הכל מוזנח כאילו לא שיפצו

 . אגב, זה שוקע פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

 . הוספנו כסף כדי להשלים את השבילים שמעון רוזיליו ]מנכ"ל[:

 . אנחנו השלמנו לזה כסף, הם ביקשו מאיתנו  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . הקבלן שם הוא חאפר, הוא לא מקצועי דני לוגסי ]חבר מועצה[:

אנחנו נעשה שם ריבוד של הכביש, באמצעות אגף התפעול. אגב, זה לא קשור    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

לעובדה שנכנסנו לפיתוח בשכונה שם. בכל שכונה שיש בה בעיות שקשורות בבטיחות של הנוסעים ושל הולכי  

 . הרגל, אנחנו מטפלים בזה במקום, זה בכלל לא קשור לפיתוח

 - לא, אבל אני לא מבין, אם יש שיפוץ  איתן דלח ]חבר מועצה[:

בהגנה, כי השיפוץ הוא לא קשור לכביש, זה שיפוץ של מדרכות והחלפת גופי    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . תאורה

 - אבל הם חפרו בכביש, הם חפרו שם דני לוגסי ]חבר מועצה[:

אבל אנחנו נטפל בזה דני. טיפלתי בזה. הגיעה אליי פנייה ומנכ"ל המועצה יטפל   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 .בזה

אבל אני חייב לשאול את השאלה, אני לא מצליח להבין איך יכול להיות שיפוץ של    איתן דלח ]חבר מועצה[:

 . רחוב שמטפל במדרכות ולא מטפל בכביש

 .אפשר, כי זה שני גופים. זה משרד התחבורה וזה גוף אחר, אין קשר בין הדברים  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . לא מובן, אבל בסדר איתן דלח ]חבר מועצה[:

 - הלאה, אנחנו ממשיכים  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

אבל טל אם מתחילים שיפוץ כזה בשכונה כזו, שכונה ותיקה, הרבה שנים, עושים    מועצה[:חיים בן אבו ]חבר  

 . מדרכות ועושים תאורה, לא חושבים על הכביש גם? אני לא מבין
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לא, אז הסברתי לאיתן. אתם צריכים להבין, כשאנחנו נכנסים לתוך רחוב ותיק,    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

אנחנו נכנסים לתקציבים מאוד מסוימים שהשימוש בהם, הייעוד שלהם הוא לטובת הדרכים, לטובת הולכי  

הרגל, לטובת תשתיות תאורה. הם לא קשורים לכביש עצמו. לטיפול בכבישים יש כספים שנועדו ממקור  

  -אחר תקציבי 

 - לא, אבל כשנכנסים לתוכנית כזאת איתן דלח ]חבר מועצה[:

 - אבל איתן, זה לא מסתנכרן  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 .מה זה לא? לא יכול להיות איתן דלח ]חבר מועצה[:

 .אני מבינה את מה שאתה אומר  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . לא יכול להיות איתן דלח ]חבר מועצה[:

 . אז תשב עם אגף הגזברות ותבין למה זה לא מסתנכרן  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

מועצה[: ]חבר  אבו  בן  להתחיל    חיים  צריך  מורידים,  כבר  ואם  חופרים  כבר  אם  תשתיות,  גם  יש  אבל 

  -בתשתיות

לא הייתה חפירה בכביש, כשיש חפירה בכביש מחזירים מצב לקדמותו. פה לא    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . הייתה חפירה בכביש

 . הם חייבים להחזיר מצב לקדמותו ולא להחזיר מפגעים משה פרץ ]חבר מועצה[:

 . יש את התווך בין המדרכה לבין הכביש איתן דלח ]חבר מועצה[:

 . לא, יש לאורך הכביש חתכו את הכביש לרוחב, בכמה וכמה רצועות משה פרץ ]חבר מועצה[:

 . את זה יחזירו  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . לא, לא החזירו משה פרץ ]חבר מועצה[:

 . אמרתי יחזירו משה  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . אה, יחזירו משה פרץ ]חבר מועצה[:

דני דיבר על משהו אחר, הוא לא דיבר על החתכים האלו. מה שנכנסו לעבודות    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

תשתית, יחזירו מצב לקדמותו אבל זה לא תמיד מספיק משה. לפעמים יש מצבים שבהם הכבישים שלנו  
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מצב   להחזיר  רק  מאשר  משמעותית  יותר  לעבודה  להיכנס  צריך  ובלאי,  שחיקה  שנקרא  ממה  כתוצאה 

 . לקדמותו

 . אז הנה הולכים לעשות ריבוד לאורך כל הציר הזה משה פרץ ]חבר מועצה[:

נכון, ולכן אני אומרת לא תמיד הדברים מסתנכרנים אבל אנחנו מוצאים להם    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 .את הפתרונות. אנחנו לא משאירים שום דבר, בטח שלא דבר בטיחותי מהסוג הזה באופן פתוח

 . מה שראיתי היום אפילו במקרה, שכבר חלק מהסלילה החדשה ממש, כבר שקעה  פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

 .לא, אין מסירה של העבודה עדיין  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 .אה פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

רק אחרי שתהיה מסירה, רק אז תבדוק ותגיד לי אבל עוד לא הייתה מסירה.    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

אני נגיד ממש לא אהבתי הרב את זה שצבעו בלבן. התושבים בחרו, שתבינו. התושבים בחרו את זה. בעיני,  

 . זה כל כך לא יפה

הבלוק, להשאיר את החלקים האחרים ישנים, זה גרוע למה לא תעשה על הכל    דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 ? שליכט צבעוני אחד

 - לא הם לא רצו התושבים, כי יש שם ציפוי כזה  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - ? הם מרחו על הכל316אז מורחים כמו בגבעה, מרחו על הכל. ראית ב דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 - זה פשוט אבני פסיפס כאלו, שקשה ל ]מנכ"ל[:שמעון רוזיליו 

 1159[ פתיחת תב"ר 3]

לטובת שיפוץ והרחבת מבנה    1159אוקיי חברים, אנחנו פותחים תב"ר מספר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? בזק לשעבר לטובת משרדים להשכרה. אנחנו שמים שם מיליון שקלים מתוך הקל"פ. מי בעד

 ? המיליון זה לשיפוץ או המיליון לתכנון איתן דלח ]חבר מועצה[:

 .התכנון שולם כבר  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? זה כולל תכנון משה פרץ ]חבר מועצה[:

 . התכנון הסתיים, יש לזה תב"רים נפרדים. לא סתם כתוב פה שיפוץ והרחבה  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? מתי את מעריכה שייצא משה פרץ ]חבר מועצה[:
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היום טיפלנו. יש לנו הרבה משוכות בירוקרטיות משה, משום שהעברת הזכויות    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

בנכס התעכבה בין כונס הנכסים לבין רשות מקרקעי ישראל ואנחנו התערבנו שם כולל איומים בתביעות על  

הדבר הזה. אנחנו התקדמנו שלב, התכנון כמעט מוכן רק אי אפשר לממש אותו כל עוד אין חוזה חכירה  

 . חכירה לא ניתן עד שאין רישום של הזכויותוחוזה 

 ? התגברתם על הקטע של החלקים ששייכים לבזק משה פרץ ]חבר מועצה[:

 ? כן. אנחנו בעצם נתנו להם חלופה שם, אתה מדבר על הדואר או על בזק  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 .הדואר משה פרץ ]חבר מועצה[:

הדואר, כן. אנחנו במשא ומתן איתם לגבי רכישת הזכויות התוספתיות. מי בעד   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? 1159אישור תב"ר 

 

 הצבעה  תפקיד  שם מ

 בעד  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה אברהם  2

 בעד  חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  6

 בעד  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7

 בעד  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  לודה שטיוולמן  9
 לא נכח חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 1160[ פתיחת תב"ר 4]

]ראש המועצה[: אוחנה  בסעיף  1160תב"ר    טל  יש  בתוכניות,  ורישום, מדובר  אישור  מה    4, הכנת תצ"ר 

  -המקור התקציבי 

 . זה תוכנית לצורכי רישום, שמשרד השיכון מממן אותו מוטי דהן ]גזבר המועצה[:

 ? מה המהות שלו דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 החלטה 
 .  1159את פתיחת תב"ר  מליאת המועצה מאשרת

 פה אחד אושר 
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המועצה[:  ]ראש  אוחנה  ראיתם    טל  אם  עשינו,  השכונות    בוועדתעכשיו  של  תצ"ר  אישרנו  ובנייה  תכנון 

 . הדרומיות

 . אי אפשר לרשום את הזכויות אחר כך כרמית אהרון אמונה ]יועמ"ש[:

על ידי משרד השיכון    טל אוחנה ]ראש המועצה[: זו פעולה שממומנת  אותו אופן אנחנו נדרשים לעשות. 

 .במלואה, אנחנו כמובן לא משקיעים את זה מאיתנו, אבל אנחנו הגורם המבצע

 . רק טעות סופר פה, מקור תקציב לא כתוב איתן דלח ]חבר מועצה[:

 ? כן, ראיתי, לתשומת לב המנכ"ל. מי בעד  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 

 הצבעה  תפקיד  שם מ

 בעד  המועצה ראש  טל אוחנה  1

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה אברהם  2

 בעד  חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  6

 בעד  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7

 בעד  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 נכחה לא  חבר/ת מועצה  לודה שטיוולמן  9
 לא נכח חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 1161[ תב"ר 5]

. אנחנו קיבלנו  272,600תקציב פיתוח מוסדות חינוך, סכום התב"ר:    1161תב"ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? , בעצם את אותו הסכום. מי בעד אישור272,600ממשרד החינוך  

 . לאיזו מטרה? עוד פעם איתן דלח ]חבר מועצה[:

 .רשום לכם בצירוף של התב"ר  מוטי דהן ]גזבר המועצה[:

 - יש לכם בנספחים, אתם יכולים לראות טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . אם אפשר רק את ההסברים והכל אבל בסדר איתן דלח ]חבר מועצה[:

 החלטה 
 . 1160את פתיחת תב"ר  מליאת המועצה מאשרת

 פה אחד אושר 
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 .בסדר, אתם רוצים אני אסביר לכם מוטי דהן ]גזבר המועצה[:

 .כן מוטי תסביר לנו, אני אוהב שאתה מסביר מוטי  חיים בן אבו ]חבר מועצה[:

חבר'ה אנחנו מדברים על שני מרחבי הכלה בבית ספר בלבב בשלם ובית ספר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

ש"ח. אנחנו    78,500. אנחנו מדברים על התאמה לגן חדשני עבור גן אמנון בעלות של  111,800קמה בעלות  

  272,600ש"ח. כל זה מביא אותנו לסך כולל של    82,300מדברים על מתקני כושר לבית ספר דרכא בעלות של  

 ? החינוך. מי בעד ממשרד

 

 הצבעה  תפקיד  שם מ

 בעד  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה אברהם  2

 בעד  חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  6

 בעד  חבר/ת מועצה  לוגסי דני  7

 בעד  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  לודה שטיוולמן  9
 לא נכח חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 948[ הקטנת תב"ר 6]

אנחנו עושים הקטנת תב"ר, שימו לב, פעולה שכבר ביצענו בעבר. הקטנת תב"ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . 5,665,073-אנחנו מקטינים אותו ב 7,403,047מרכז ספורט פנאי ונופש, הייתה שם תב"ר בסך  948

 ? אנחנו מבטלים אותו איתן דלח ]חבר מועצה[:

. הסיבה שאנחנו  1,737,974לא, אני אסביר מה אנחנו עושים. אנחנו מותירים בו    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

משנים שם את המקורות התקציביים שלנו משום שכרגע אנחנו צריכים כסף זמין לבניית מוסדות חינוך.  

הפרויקט הזה מתעכב עדיין כי אנחנו לא יכולים לבצע אותו בשלבים, אנחנו צריכים לבצע אותו בשלמותו.  

 . נשיג את כל הכסף, נזרים אותו לתב"ר הקיים ונסיים את הפרויקט הזהכש

 ? ילך למטרות אחרות 5665מה זאת אומרת ש  איתן דלח ]חבר מועצה[:

 החלטה 
 .  1161את תב"ר  מליאת המועצה מאשרת

 פה אחד אושר 
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 . הוא הולך לבית ספר אופק בבנייתו  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . 1004זה הולך לתב"ר   מוטי דהן ]גזבר המועצה[:

 . תכף תראה את זה  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . 8תראו את זה בסעיף  כרמית אהרון אמונה ]יועמ"ש[:

 ? חברים מי בעד  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? רגע שנייה, המרכז ספורט, פנאי ונופש, הוא יקום, הוא מתוכנן לקום  חיים בן אבו ]חבר מועצה[:

אז ככה, מה שאנחנו הולכים לגשת לקול קורא של מפעל הפיס. יש קול קורא    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

מיוחד של מפעל הפיס, שאנחנו מקווים מאוד לקבל ממנו סכום נכבד. אין טעם ואין תכלית לבניית רק החלק  

הראשון של אותו פרויקט, משום שחדר כושר כבר בנינו בקדנציה שלנו, ולבנות רק חדר כושר נוסף זה לא  

ן לתושב שום דבר. אני מתעקשת שסיפור הבריכה הוא יהיה מרכיב ההוצאה העיקרי של הפרויקט הזה.  יית

 . אנחנו תכננו שם בריכה מקורה גדולה, מזמינה עם כל חדרי המקלחות שעוטפים אותה וכולי

 ? במקום הבריכה הקיימת  חיים בן אבו ]חבר מועצה[:

אנחנו עוד לא קיבלנו החלטה, למרות שאנחנו כנראה בדרך לשם כי יש לנו בעיות    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

מאוד קשות של דליפה בבריכה הקיימת ולכן חיים אני מנווטת את עצמי לגייס את כל הכסף שאני צריכה  

 . כדי להקים את הפרויקט עם שלב א' ושלב ב' ולא רק שלב א' כפי שתכננו בראשית הקדנציה הזו

 . יש פה שתי בעיות. א. התחייבנו לציבור שהבריכה הנוכחית תיפתח משה פרץ ]חבר מועצה[:

 . היא תיפתח  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . היא לא תיפתח במצב הזה, בליקויים שיש לקראת הקיץ משה פרץ ]חבר מועצה[:

 - אז אני אענה לך שנייה תעצור  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - שנייה, אבל רגע. הבטחנו גם משה פרץ ]חבר מועצה[:

 . אז שנייה אני עונה לך משה  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - לא, גם על הקאנטרי. הקאנטרי  משה פרץ ]חבר מועצה[:

אבל אני רוצה לענות לך על הבריכה הקיימת, שנייה. הבריכה הקיימת עכשיו    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

ביצענו עבודות תכנון כדי לאפשר את פתיחתה בעונה הבאה עם אומדן של מיליון וחצי ש"ח שעיקר הכסף  
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הזה עומד להיות מושקע באותן נזילות ובבלאי המטורף שיש לנו בחדר המכונות כולל הגשה לתורם בארה"ב  

שהוא התורם שהקים את הבריכה הזו, ועבדנו על הבקשה הזו חודשיים ואנחנו מחויבים לדבר הזה. הבריכה  

 ? תיפתח כסדרה בעונה הבאה. כן, מה השאלה השנייה

בקשר לקאנטרי, לדעתי, מה שקרה בשנה הראשונה דיברנו על הקאנטרי והיה פה   משה פרץ ]חבר מועצה[:

 . דיון די רחב

 . נכון משה טל אוחנה ]ראש המועצה[:

]חבר מועצה[: תגובות    משה פרץ  פה קאנטרי, היו  לך שהציבור מאוד רצה שיהיה  רוצה להגיד  אבל אני 

 . טובות לעניין הזה

 . נכון טל אוחנה ]ראש המועצה[:

הקטע של החדר כושר, הג'ימי, הוא מצליח מאוד והוא מייצר כל הזמן עוד ועוד    משה פרץ ]חבר מועצה[:

 .כסף, וגם מנויים. זאת אומרת שיש צורך בכזה דבר ביישוב

 .לא אמרתי שלא, אמרתי שלא אבנה רק את זה בפני עצמו  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . שנייה, השאלה אם אי אפשר למצוא את שביל הזהב בין כל הדברים האלו משה פרץ ]חבר מועצה[:

 . אנחנו מנסים  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

מה שחשוב לי שתהיה פה התחייבות שאת העונה הזו בבריכה מתחילים אותה, יש    משה פרץ ]חבר מועצה[:

כעס על זה שאין בריכה מחוממת בחורף, עכשיו אנשים מדברים על זה. זה היה, חבל שזה לא ממשיך, אבל  

 .בואו שזה ייגמר עכשיו בתחילת הקיץ תהיה בריכה שגם תספק בחורף הבא שירותי רחצה

 . לא תהיה לחורף הבא בריכה מחוממת  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . אז זו בעיה מבחינה ציבורית משה פרץ ]חבר מועצה[:

כי אנחנו צריכים לבנות. אז משה, מבחינה ציבורית שעשינו משאל ורצינו לראות    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

העלויות   להבין,  צריך  רבים.  היו  לא  מחוממת  בריכה  בעבור  המחיר,  את  לשלם  מעוניינים  תושבים  כמה 

התפעוליות של בריכה מחוממת, מדובר בהרבה מאוד כסף. אנחנו צריכים מספר רב של מנויים. כדי להביא  

רב של מנויים, אנחנו צריכים שתהיה תשתית ברמה מאוד מאוד גבוהה, ולכן אני מתעקשת לבנות את  מספר  

הבריכה שהיא שלב ב' של הקאנטרי ולא רק את שלב א'. לכן, עצרתי ועכשיו אני בגיוס כספים מואץ לפרויקט  

  .ין לי טעם לבנות את חלק א' בשביל חדר כושרהזה ואני מקווה להצליח בו. אני לא עושה דברים בטלאים. א
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 .זה יהיה לא נכון, מסכים לגמרי חיים בן אבו ]חבר מועצה[:

 .ממש לא מעוניינת לעשות את זה  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

דיוזית, אפשר לעשות את  נלא טלאים, אף אחד לא אמר ללכת על התוכנית הגר   משה פרץ ]חבר מועצה[:

  -המיקס הזה

 . אני מעדיפה את הכסף הזה להשקיע בבריכה  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? איזה מיקס איתן דלח ]חבר מועצה[:

הוא היה רק לחדר כושר, רק לשלב א'. חדר כושר כבר בניתי, אני מעדיפה את    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . הכסף הזה רגע, לנשום, להגיש את הקול קורא לפיס, להביא סכומים גדולים

 ?בסוף אתה רוצה בריכה עם חימום איתן דלח ]חבר מועצה[:

בריכה עם חימום, ובתוך החצר של הבריכה הקיימת אפשר ליצור שם גם סאונה,    משה פרץ ]חבר מועצה[:

 . גם ג'קוזי, בתוך המתחם הנוכחי

 ? ואחר כך להרוס את זה פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

 ? למה להרוס משה פרץ ]חבר מועצה[:

אי אפשר. משה אתה לא מבין את התכנון, אתה אומר פה דברים לא מבוססים.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

  -סליחה, אי אפשר. יש את זה בתוך התוכנית החדשה

 . התכנון בסדר אבל כרגע לא יוצאים אליו, זו הבעיה משה פרץ ]חבר מועצה[:

אני לא עושה פעמיים, יש פה כספי ציבור על הפרק. מדובר בעשרות מיליונים,   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

מיליון ש"ח. זה לא כסף שיכולים לפזור אותו, צריכים לאגור שקל על שקל, ואנחנו נעשה   35התוכנית עולה 

את זה. במשמרת שלנו אנחנו נעשה את זה בעזרת השם. לא באנו לפה לקדנציה אחת, אנחנו נשלים את  

כה הזו. זה פרויקט אסטרטגי לירוחם והוא יקרה. אבל הוא יקרה ברמת התכנון והתכלית הגבוהה  המלא

 ? 948ביותר. אז מי בעד הקטנת התב"ר מספר  

 

 החלטה 
 .  948הקטנת תב"ר   מליאת המועצה מאשרת

 פה אחד אושר 
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 הצבעה  תפקיד  שם מ

 בעד  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה אברהם  2

 בעד  חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד  מועצה חבר/ת  משה פרץ  4

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  6

 בעד  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7

 בעד  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  לודה שטיוולמן  9
 לא נכח חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 878תב"ר [ הקטנת 7]

שיפוץ מבנה העם לאותה מטרה, היה שם    878אנחנו מקטינים גם את תב"ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

1,400,000 . 

 ? מה זה מבנה העם דני לוגסי ]חבר מועצה[:

אותו מבנה שנמצא בסמוך לדואר. אנחנו הבאנו    .she workזה היה הפרויקט של  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

אותו   שולפים  אנחנו  ישראל,  מקרקעי  מנהל  של  שם  ששמנו  הכסף  ולכן  אחרים,  מימון  ממקורות  כסף 

חדש   יסודי  ספר  בית  שנים,  מעט  לא  אחרי  ומוצלחת  טובה  בשעה  להקמת  תראו  תכף  אותו,  ומעבירים 

 .878בירוחם. אז אנחנו קודם כל מאשרים את הקטנת תב"ר 

 

 הצבעה  תפקיד  שם מ

 בעד  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה אברהם  2

 בעד  חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  6

 בעד  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7

 בעד  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  לודה שטיוולמן  9
 לא נכח חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 1004[ הגדלת תב"ר 8]

 החלטה 
 .  878הקטנת תב"ר   מליאת המועצה מאשרת

 פה אחד אושר 
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כדי לבנות, לתכנן את בית ספר אופק. התב"ר    1004אנחנו מגדילים את תב"ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ₪. מיליון  31. חשוב להגיד שהפרויקט הזה עולה 10,402עומד על 

שאלה קטנה, בית הספר היסודי שרוצים להקים בשכונת אופק, זה לא יאיים על    דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 ? תלמידים 100בית הספר המאוחד שכמות התלמידים היא לא גדולה שם ועלולים לברוח עוד איזה  

אז אני אסביר דני. לא יהיו שני בתי ספר ממלכתיים, זאת אומרת שיש שינוי    טל אוחנה ]ראש המועצה[: 

 . במבנים. נחזק את מי שצריך לחזק

 . בית הספר שם סובל מכמות של תלמידים דני לוגסי ]חבר מועצה[:

]ראש המועצה[:  הולכים להיות    טל אוחנה  דני, תקשיב טוב,  לנו כרגע, מה שצפוי להיות  בתי ספר    4יש 

ממלכתיים דתיים לאור הכמות המאוד גדולה שיש בקול יעקב שיתחלק לשני בתי ספר,    2יסודיים בירוחם: 

בית ספר מונטסורי, בית ספר השחר, ובית הספר המאוחד. לכן, כמו שאתה אומר בעצם לא מקימים תחרות  

 . פר המאוחד, שיש לו עוד הרבה תלמידים לקלוט אליו כדי שיסיים את התפוסה שלולבית הס 

 ? זה יהיה בית ספר ממלכתי פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

 . זה יהיה בית ספר ממלכתי  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . דתי-ממלכתי איתן דלח ]חבר מועצה[:

 . דתי-לא, הבית ספר החדש לא יהיה ממלכתי  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . אנחנו הולכים לעשות ייבוא של חילונים פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

 . בנסיבות האינטגרציה הוא יהיה בית ספר ממלכתי  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 .נייבא, כמו שמנהל מחלקת החינוך הקודם אמר שצריך לייבא חילונים פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

המסורתי    הצביוןאני בעד חילונים, זה טוב שיהיה לנו הכל מהכל. תוך שמירת    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . שלנו

 . הצביון, זה הכי טוב פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

]ראש המועצה[:  כל עם ישראל חי אצלנו. איתן, תכף אענה לך על השאלה.    טל אוחנה  רוצים את  אנחנו 

 ? 1004חברים, מי בעד הגדלת תב"ר 
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 הצבעה  תפקיד  שם מ

 בעד  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה אברהם  2

 בעד  חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  6

 בעד  חבר/ת מועצה  לוגסי דני  7

 בעד  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  לודה שטיוולמן  9
 לא נכח חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 . איתן בבקשה. אני סוגרת את התוספת ופותחת את המליאה מן המניין  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? הכוונה היא להעביר את המאוחד למבנה החדש איתן דלח ]חבר מועצה[:

 ? זה מליאה מן המניין משה פרץ ]חבר מועצה[:

הכל זה אותה מליאה, היא התחילה בתוספת ועכשיו היא חוזרת לסדר    כרמית אהרון אמונה ]יועמ"ש[:

 . היום

 . לפצל, צריך לחשוב על זה איתן דלח ]חבר מועצה[:

 .חשבנו הרבה, יש לזה שיקולים פדגוגיים מאוד משמעותיים  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . אז בוא נציג את זה בישיבת הנהלה בצורה מסודרת איתן דלח ] חבר מועצה[:

 1145[ תב"ר 9]

. תב"ר מספר  2022לשנת    2חברים אנחנו פותחים ישיבת מליאה מן המניין מספר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

: קידום תוכנית מפורטת עבור מתחם שכונת יצחק שדה להתחדשות עירונית. לי יש חלום מאוד גדול,  1145

מתפללת שנצליח להגשים אותו וזה בעצם לבצע תוכנית של התחדשות עירונית, מה שאתם מכירים בשם 

ינוי בינוי. יש לי חלום לעשות את זה ביצחק שדה. כרגע הבאתי כסף מהשיכון כדי לתכנן את  פ  38תמ"א  

המהלך הזה, כדי לוודא שאנחנו מצליחים ליצור כדאיות בכל מיני תנאים. עוד חזון לפנינו, אבל פעם למדתי  

 החלטה 
 .  1004הגדלת תב"ר  המועצה מאשרתמליאת 

 פה אחד אושר 
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שכשיש לך תוכניות מוכנות, איכשהו אתה מצליח למצוא את המשאבים. אם לא התחלת לתכנן, המשאבים  

 .גם לא יגיעו

 ? בינוי זה לבנות עוד קומות על הבלוקים הישנים-יש לי שאלה, פינוי  דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 - החלום שלי זה להרוס דני  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

לא, אבל יש פינוי ובינוי במקומות אחרים שמשאירים את הישן ומשפצים ובונים    דני לוגסי ]חבר מועצה[: 

 . על זה עוד

. יש שני דברים: יש פינוי בינוי, שזה אומר שמפנים  38דני אתה מדבר על תמ"א    איתן דלח ]חבר מועצה[:

 . שזה חיזוק מבנים והתאמה מעל 38שכונות, הורסים לגמרי ובונים חדש. יש תמ"א  

 . יש את זה בראשון וחולון עושים את זה דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 . 38לגמרי, תמ"א   איתן דלח ]חבר מועצה[:

 ? אז חברים, מביאים את זה להצבעה. מי בעד  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 

 הצבעה  תפקיד  שם מ

 בעד  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה אברהם  2

 בעד  חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  6

 בעד  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7

 בעד  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  לודה שטיוולמן  9
 לא נכח חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 1058[ הגדלת תב"ר 10]

בירוחם. אנחנו קיבלנו תב"ר שעומד    ארגונית, פיתוח מצוינות  1058הגדלת תב"ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

, זו הייתה פעם  733,333על מיליון וחצי שקל, המקור התקציבי הוא משרד הפנים. אנחנו קיבלנו הגדלה של  

 החלטה 
 .  1145את תב"ר  מליאת המועצה מאשרת

 פה אחד אושר 
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  2,833,333ש"ח כדי להביא את סך התב"ר הזה ל  600,000ראשונה שהגדילו לנו. אחר כך נתנו לנו עוד פעם  

 ? ולהביא לסיום הביצוע של החלטת הממשלה של ירוחם בהקשר הזה. שאלות

 ? כן, מה עושים איתו בתכלס איתן דלח ]חבר מועצה[:

אני אסביר. כל היועצים הארגוניים שמלווים את אגף ההנדסה, אגף התפעול,    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

עכשיו   אומרת  זאת  פעולות  הכלכלית,  החברה  את  מלווים  הלשכה,  את  מלווים  העסקים,  רישוי  יחידת 

פונקציה לאגף החינוך, קלטנו בזמנו את מירב   נקלוט  ליחידת שירות לתושב,  קולטים בשבוע הבא מנהל 

ת דרך הכסף הזה. אנחנו בעצם נותנים מענים על פי תוכנית עבודה סדורה וידועה מראש  שהייתה אדריכלי

לכל מיני צמתים שמרגישים שמקפיצים את המצוינות הארגונית שלנו ומניתי לא מעט מהם. מי בעד אישור  

 ?ההגדלה

 

 הצבעה  תפקיד  שם מ

 בעד  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה אברהם  2

 בעד  חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד  חבר/ת מועצה  אבו חיים בן  6

 בעד  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7

 בעד  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  לודה שטיוולמן  9
 לא נכח חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 1147[ תב"ר 11]

החלפת עמודי תאורה בשכונת נאות הדר, סכום התב"ר עומד על    1147תב"ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

על אותו הסכום מתקציבי הפיתוח שלנו. יש לנו שם    בדיוק. המקור התקציבי הוא משרד הפנים,  275,000

עמודים שלעצרנו כמו בנווה העמק, יש בעיה מאוד גדולה, כי השיטה שבה מיקמו אותם היא שיטה לא טובה  

 ?וחייבים להחליף אותם. מי בעד

יש עוד אזור שהתאורה שלה לא החליפו אותם, את כל הלדים מהמתנ"ס ועד    חיים בן אבו ]חבר מועצה[:

 . האצטדיוןלכיוון 

 החלטה 
 . 1058הגדלת תב"ר  מליאת המועצה מאשרת

 פה אחד אושר 
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 .בצבי בורנשטיין אתה מדבר  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 .כן  חיים בן אבו ]חבר מועצה[:

 . יש שם תוכנית פיתוח  מוטי דהן ]גזבר המועצה[:

 . עוד לא עשינו את הפיתוח  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - עוד לא הכנו, ברגע שנעשה את הפיתוח, נחליף. כל בורנשטיין אמור להיות  מוטי דהן ]גזבר המועצה[:

 ?גם שם אבל חיים בן אבו ]חבר מועצה[:

  .כן גם שם אמור להיות מוחלף, במסגרת הפרויקט מוטי דהן ]גזבר המועצה[:

אני עושה הליכה שם, שומע את כל השנאים כאילו הם בחוץ יושבים, ושומעת רעש    מועצה[: דני לוגסי ]חבר  

  .מטורף

טל, לגבי רחוב אלכחיל, צריך אולי לעשות שם כמה במפרים, למה אנשים נוסעים    פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

  .וכשאתה פונה מכיוון מכבי האש הישן אנשים טסים שם בצורה מטורפת, ויכולה להיות תאונת דרכים שם

 . אני העברתי את זה לאגף ההנדסה שיבחן, לוועדת תנועה. אתה צודק שמעון רוזיליו ]מנכ"ל[:

 . אז זה בטיפול פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

 . כן שמעון רוזיליו ]מנכ"ל[:

 ?1147אז מי בעד אישור תב"ר   טל אוחנה ]ראש המועצה[:
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 לא נכחה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11
 

 1148[ תב"ר 12]

שיפוץ ושדרוג מתקני ספורט ומשחק, לוקחים את זה גם מתקציבי    1148תב"ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

לנו   יש  אבל  יותר  משודרג  מתקן  הקמנו  שדה,  ביצחק  עכשיו  החלפנו  הפנים,  ממשרד  שקיבלנו  הפיתוח 

 ?תחזוקה שוטפת של מתקני הספורט והכסף הזה נתון להפעלה של אגף התפעול. מי בעד

 ? מי אחראי לפני כן על כל הבטיחות של הספורט והמתקנים דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 . אגף התפעול, יש לנו חברה שעושה להם תחזוקה  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? ויש מישהו שהוא בא ורואה ובוחן דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 . וחייב לחתום טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? חותם על זה דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 ? בטח, אנחנו מחויבים על פי חוק דני. מי בעד  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . מרגישים שיש תקציב למדינה איתן דלח ]חבר מועצה[:

 . בדיוק באתי להגיד בסיפא של דבריי  טל אוחנה ]ראש המועצה[:
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 1149[ תב"ר 13]
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 - טיפול ותיקון קירות תומכים וגידור בבתי ספר קול יעקב 1149תב"ר   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

כשאתם רושמים בית ספר חשוב איזה בית ספר זה כי לא רשום, קול יעקב, דרכא..    דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 . לא כלום

 .זה מופיע לך בנספח  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . בפירוט יש כרמית אהרון אמונה ]יועמ"ש[:

אבל רק בגלל שהמנכ"ל היה חולה, זה לא עבר הגהה. אחרת זה היה עובר הגהה,    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? 1149כי אין מצב שתחת ידו יוצאות הטעויות האלו. אז מי בעד תב"ר 
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 1150[ תב"ר 14]

ש"ח ואנחנו    150,000, שינוי מערך המחשוב במועצה. מדברים שם על  1150תב"ר    ]ראש המועצה[:טל אוחנה  

 ? מדברים על משרד הפנים כמקור תקציבי. מי בעד
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 1151[ תב"ר 15]

]ראש המועצה[:  על    1151תב"ר    טל אוחנה  .  3,546,270הקמת מגרש כדורגל סינתטי, סכום התב"ר עמד 

נוסף?   כתב"ר  זה  פותחים את  למה  מוטי  בעצם מדובר,  והספורט.  הוא משרד התרבות  המקור התקציבי 

 . 1151-תסתכל רגע ב 

 . מה זה נוסף? למה נוסף? לא פתחנו על זה תב"ר מוטי דהן ]גזבר המועצה[:

 .אז בעצם קיבלנו את ההזמנה, ולא פתחנו לזה אף פעם תב"ר  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . לא פתחנו מוטי דהן ]גזבר המועצה[:

לא פתחנו תב"ר עד כה משום שהיינו צריכים להציג מצ'ינג. זה תב"ר שהתקבל    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

דולר שעוברת    1,100,000, לפני שבכלל נבחרנו, ועכשיו בעצם הצלחנו ואישרנו במליאה תרומה בסך  2018-ב

לירוחם,   נפתח עכשיו. אנחנו מדברים על הקמת אצטדיון חדש  וזו הסיבה שזה  ישירות לחברה הכלכלית 

שלים את התקציב  בתקווה לה  22.2אנחנו מאוד נרגשים מזה. יש לנו עוד קול קורא שאנחנו ניגשים אליו ב

 . החסר, אבל אנחנו מתקדמים עם תכנון מאוד יפה של האירוע הזה

 ? זה אצטדיון טל, לא מגרש דני לוגסי ]חבר מועצה[:

הם קוראים לזה סינתטי משום שמשרד הספורט מתמרץ רשויות בגלל העלויות   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? הגדולות של המים לעשות את זה. מי בעד
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 ?איפה זה הולך להיות תזכירי לי  איתן דלח ] חבר מועצה[:

 . ממש בצמידות לאצטדיון הקיים  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? הוא בא להחליף אותו איתן דלח ]חבר מועצה[:

לי    המועצה[: טל אוחנה ]ראש   אני אמרתי שאנחנו לא מחליפים אותו, מהסיבה הפשוטה שאריה הוכיח 

  -שכבר במצב היום יש יותר קבוצות שצריכות לשחק, מאשר יש לנו מתקנים, למרות רצונו

 .אנחנו צריכים להתכונן לריאל מדריד ולכל הקבוצות שיגיעו  פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

 .אנחנו מדברים על הפועל מרוקו איתן דלח ]חבר מועצה[:

 . בואנה אל תזלזל  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 .לא מזלזל, אמרתי את זה ברצינות איתן דלח ]חבר מועצה[:

המועצה[:  ]ראש  אוחנה  לנו    טל  לתת  רוצה  אזורי  פעולה  לשיתוף  המשרד  להביא    100,000לא,  כדי  ש"ח 

קבוצות ספורט ומוזיקה ממרוקו. זה לא מצחיק, זה לא רעיון כל כך מופרך איתן, משחק גומלין. בטוח זה  

יהיה קורע. חברים, אני רוצה להגיד שמשרד השיכון כן מבקש מאיתנו להרוס את האצטדיון הקיים, אני  

ך, משום שזה קרקע שהיה רוצה לשווק כמגורים כחלק משכונה חדשה שהם מתכננים שנקראת  מסרבת לכ

 . משולבת דרומית

 ? אבל זה היה הרעיון מלכתחילה לא מוטי דהן ]גזבר המועצה[:

 - נכון, אבל אני לא מאשרת. אתם רוצים תשלמו על זה, אני לא מאשרת הריסה  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

אבל חייב אצטדיון נוסף, יש אצטדיון לאימונים ואצטדיון למשחק, תראי איך    חיים בן אבו ]חבר מועצה[:

 . הדשא נראה
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 נכון חיים. בדיוק מהסיבה הזו באמת לא אישרתי להם את זה.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 1152[ תב"ר 16]

 . 1152אז המשך עבודות טיילת מהמבואה לאגם, תב"ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? זה בעצם התאמת תקציב לפארק הנחל איתן דלח ]חבר מועצה[:

 '.  איתן זה הטיילת שלב ג  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ?שנמשכת עם הגשר 'הטיילת שלב ג איתן דלח ]חבר מועצה[:

 ? . המקור התקציבי הוא קק"ל. מי בעד1,214,000כן. אנחנו מדברים על   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? מתי מסיימים את הפרויקט של האגם פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

יחידות אירוח, מאוד מקווה שתוך חמישה    ןבעזרת השם, את הגלמפינג, את אות  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . חודשים הפרויקט הזה מאחורינו ואנחנו בשיווק של המלון עכשיו

 . יש לי שאלה, אי אפשר לעשות שביל הליכה ליד האגם, שזה גם חשוב דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 . כן זה עכשיו  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

  .זה עכשיו איתן דלח ] חבר מועצה[:

 . אני רואה הרבה אנשים הולכים, המון דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 ?אתה אומר כאילו מהסכר דני לסובב  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . לכיוון כל העוקף שם, עם תאורה כמו שעשו שם כי אנשים הולכים הרבה דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 . זה מה שהרמת את היד עכשיו איתן דלח ]חבר מועצה[:

 ? אה גשר כזה מעל הכביש קודם כל, יש לך כבר מהכניסה לפארק את הטיילת.  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . מסביב כל החושך שיש שם, כל האזור הזה דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 ?דני רק שנאכלס את השכונה, אתה מדבר לבוא ככה  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

  .כן, שביל הליכה דני לוגסי ]חבר מועצה[:

זה רק שנאכלס את השכונה, זה ייקח לנו כמה שנים טובות. אבל יש שם אם   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 .שמתם לב, עכשיו מקורות עובדים שם, מעבירים שם קו מים



 1/2/2022ם מיו 2/22ין פרוטוקול מליאה מן המני
 

 32מתוך  26מס' עמוד 
   נוצר על ידי

 

 . נכון צינור מים חיים בן אבו ]חבר מועצה[:

 . ראיתם גלילים מאוד גדולים, מקורות עושים שם עבודה  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - קו המים הזה הוא בכל הארץ, מגיע גם לאילת  חיים בן אבו ]חבר מועצה[:

אבל הוא משפיע עלינו גם באופן ישיר בגלל הפיתוח של השכונה. אז בקיצור מי    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ?בעד

  ?אבל מתי מחברים את החשמל בין דימונה לירוחם פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

הם הבטיחו לי חודש ינואר, אנחנו כבר סיימנו את חודש ינואר. אמר לי שינואר   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

  -מסתיים

 .אנחנו רוצים לעשות פתיחה טל  חיים בן אבו ]חבר מועצה[:

 ? דיברת עם ניסים את לא שמעון רוזיליו ]מנכ"ל[:

 ? תביא את השרה דני לא  חיים בן אבו ]חבר מועצה[:

 . 22.2-היא פה ב  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - 22.2עד ה  חיים בן אבו ]חבר מועצה[:

הפעילות שעשינו, שחסמנו את הדרך לרכבים להגיע, יש לזה פספוס לא קטן. זה    איתן דלח ]חבר מועצה[:

 . לא נעשה בזמננו

דלח זה מאוד חשוב, שנייה רגע. קטעו את הכביש שם עם האספלט למעלה, עד    דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 . לדימונה ומהסברסים עד לדימונה יש ריצוף, יש סימונים, יש מעקות בטיחות, יש הכל

 . מהבסיס פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

 . כי בתקצוב שנתנו לטובת הקטע הזה, זה היה רק לתאורה והרחבת שוליים שמעון רוזיליו ]מנכ"ל[:

לא, עשו שם אספלט חדש. שהשרה תבוא לכאן אני רוצה לקחת אותה למעלה    דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 . שתראה את המחדל. זה מחדל, אגב. חצי כביש עשו וחצי כביש לא עשו

 .22.2-דני מעולה, לטיפולך זה ב  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? היא פה דני לוגסי ]חבר מועצה[:
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המועצה[:  ]ראש  אוחנה  רוצה    טל  אני  חברים  שלך.  התפקיד  זה  אלקין,  את  לנו  להביא  צריך  ואתה  כן, 

 ? 1152להמשיך. אז רגע מי מאשר את תב"ר 

 

 הצבעה  תפקיד  שם מ

 בעד  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה אברהם  2

 בעד  חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  6

 בעד  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7

 בעד  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  לודה שטיוולמן  9
 לא נכח חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 1153[ תב"ר 17]

ש"ח. התקציב הוא ממשרד    64,821: רכישת מדיחי כלים לגני ילדים,  1153תב"ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . להגנת הסביבה

 

 הצבעה  תפקיד  שם מ

 בעד  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 לא נכח חבר/ת מועצה  אברהם אריה  2

 בעד  חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  6

 בעד  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7

 בעד  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  לודה שטיוולמן  9
 לא נכח חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 1154[ תב"ר 18]

 החלטה 
 .  1152את תב"ר  מליאת המועצה מאשרת

 פה אחד אושר 

 החלטה 
 .  1153את תב"ר  מליאת המועצה מאשרת

 פה אחד אושר 



 1/2/2022ם מיו 2/22ין פרוטוקול מליאה מן המני
 

 32מתוך  28מס' עמוד 
   נוצר על ידי

 

.  175,159רכישת ציוד לחדר כושר ולקבוצות כדורגל. סכום התב"ר    1154תב"ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

והספורט.   התרבות  משרד  התקציבי:  מהקל"פ:    131,369המקור  עצמית  השתתפות  של  שלנו  תוספת  הן 

 ? . מי בעד43,790

 

 הצבעה  תפקיד  שם מ

 בעד  ראש המועצה  אוחנה טל  1

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה אברהם  2

 בעד  חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  6

 בעד  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7

 בעד  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  לודה שטיוולמן  9
 לא נכח חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 1155[ תב"ר 19]

.  44,226, רכישת מתקן קליעה לקבוצות הכדורסל. סכום התב"ר  1155תב"ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? . מי בעד11,057מהקל"פ, השלמה שלנו  33,169המקור התקציבי: משרד התרבות והספורט.  

 

 הצבעה  תפקיד  שם מ

 בעד  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 לא נכח חבר/ת מועצה  אברהם אריה  2

 בעד  חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  6

 בעד  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7

 בעד  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  לודה שטיוולמן  9
 לא נכח חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 החלטה 
 .  1154את תב"ר  מליאת המועצה מאשרת

 פה אחד אושר 

 החלטה 
 .  1155את תב"ר  מליאת המועצה מאשרת

 פה אחד אושר 
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 1156[ תב"ר 20]

]ראש המועצה[:  . משרד  120,635: סימון כבישים והתקני בטיחות. סכום התב"ר  1156תב"ר    טל אוחנה 

 ? . מי בעד12,064ואנחנו שמנו מהקל"פ עוד  108,571התחבורה נתן לנו 

 

 הצבעה  תפקיד  שם מ

 בעד  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 לא נכח מועצה חבר/ת  אריה אברהם  2

 בעד  חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  6

 בעד  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7

 בעד  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  לודה שטיוולמן  9
 לא נכח מועצה חבר/ת  שלומי פרץ  10
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 1157[ תב"ר 21]

. תקציב של משרד הפיתוח הנגב והגליל. זה  2022: עם הפנים לעיר  1157תב"ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

בעצם תוכניות שתומכות גם בעולמות של תעסוקה, גם בעולמות של חינוך למדעים, גם בתרבות. יש לנו  

 ? מספר תוכניות שממומנות שם כחלק מהחלטת הממשלה שלנו. מי בעד

 

 הצבעה  תפקיד  שם מ

 בעד  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה אברהם  2

 בעד  חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  6

 בעד  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7

 בעד  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  לודה שטיוולמן  9
 לא נכח חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 החלטה 
 .  1156את תב"ר  מליאת המועצה מאשרת

 פה אחד אושר 

 החלטה 
 .  1157את תב"ר  מליאת המועצה מאשרת

 פה אחד אושר 
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 ? יש פירוט של התוכניות איתן דלח ]חבר מועצה[:

 .יש בצרופות טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 .צירפתי את הפירוט המלא בתב"ר שמעון רוזיליו ]מנכ"ל[:

 [ קבלת תרומת קק"ל ארה"ב עבור הקמת מתחם מרכזי של פארק הנחל ירוחם22]

דולר,    1,200,000, אני מודיעה על קבלת תרומה, גאה בה מאוד בסך  14סעיף    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

תרומת קק"ל ארה"ב עבור הקמת מתחם מרכזי של פארק הנחל ירוחם. בוצעה כחוק, ועדת תרומות מיום  

: תוספת שני תב"רים, מי בעד התוספת של שני  15. אז, אני לא צריכה לבזבז על הצבעה. סעיף  9.1.2022

 ? לוהתב"רים הא

 

 הצבעה  תפקיד  שם מ

 בעד  ראש המועצה  אוחנה טל  1

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה אברהם  2

 בעד  חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  6

 בעד  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7

 בעד  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  לודה שטיוולמן  9
 לא נכח חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 1158[ תב"ר 23]

: צמצום התרבות כלבים משוטטים. התב"ר עומד  1158אנחנו מדברים על תב"ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ?. משרד החקלאות נתן לנו את כל הכסף. מי בעד126,000על 

 . חשוב מאוד, בעיה קשה ביישוב איתן דלח ]חבר מועצה[:

 . הכל פה כלבים טל, אפשר להחליף, לא ברצינות דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 ? מה להחליף  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 החלטה 
מאשרת המועצה  הנחל    מליאת  פארק  של  מרכזי  מתחם  הקמת  עבור  ארה"ב  קק"ל  תרומת  קבלת 

 ירוחם. 
 פה אחד אושר 
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 ? מה להחליף שמעון רוזיליו ]מנכ"ל[:

את הוטרינרית. אני אגיד את זה, לא רציתי להגיד את זה במליאה אבל היא לא    דני לוגסי ]חבר מועצה[:

  -מגיעה לכאן, לא נותנת שירות

 .דני אנחנו לא דנים במליאה בעניינם של עובדים  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? למה דני, היא עובדת יומיים בשבוע שמעון רוזיליו ]מנכ"ל[:

דני נא להעביר תלונה בכתב למנכ"ל המועצה הממונה על כוח האדם במועצה    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

  -עם הנימוקים

 ? או להוסיף עוד וטרינרית שתהיה איתה דני לוגסי ]חבר מועצה[:

]ראש המועצה[:  נוסיף עוד וטרינרית. אתה תאסוף את התלונות מהציבור, זה    טל אוחנה  לא, אנחנו לא 

תפקידך כחבר מועצה, תעבירם בכתב למנכ"ל המועצה הממונה על כוח האדם ברשות והדברים האלו ידונו  

 ? : צמצום התרבות כלבים משוטטים1158כחוק. חברים מי בעד תב"ר  

 

 הצבעה  תפקיד  שם מ

 בעד  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה אברהם  2

 בעד  חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  6

 בעד  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7

 בעד  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  לודה שטיוולמן  9
 לא נכח חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 1141[ הגדלת תב"ר 24]

, תיקון ארכדה וניקוזים במרכז המסחרי.  1141אנחנו מדברים על הגדלת תב"ר  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

שקלים    500,000כדי להגיע ל  300, לקחנו את זה מהקל"פ. מגדילים את זה בעוד  200סכום התב"ר עומד על  

 ?שזה העלות הצפויה לביצוע. מי בעד

 החלטה 
 . 1158את תב"ר  מליאת המועצה מאשרת

 פה אחד אושר 
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 הצבעה  תפקיד  שם מ

 בעד  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה אברהם  2

 בעד  חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 לא נכח חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  6

 בעד  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7

 בעד  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  לודה שטיוולמן  9
 לא נכח חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכחה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 סגורה.  2אנחנו סוגרים הישיבה מהמניין. מספר   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 
 - הישיבה ננעלה-

 
 בברכה,

 
 

 ________________  ________________  ________________ 
 טל אוחנה, 

 ראש המועצה 
 שמעון רוזיליו, 
 מנכ"ל המועצה 

 מוטי דהן,
 גזבר המועצה 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 החלטה 
 אלף ש"ח.   300 -ב  1141הגדלת תב"ר  מליאת המועצה מאשרת

 פה אחד אושר 


